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Komisia pre bezpečnosť a verejný poriadok  

Mestské zastupiteľstvo v Malackách 

 

Mesto Malacky, Bernolákova 5188/1A, 901 01 Malacky 

 
 

ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok, konaného dňa  10.04.2025 o 17.00 hod. 
v budove Mestského úradu v Malackách, Bernolákova 5188/1A, v zasadacej miestnosti  na V. 

poschodí 
 
Prítomní členovia komisie:     Ing. Štefan Hronček – predseda komisie,, 
                                                   Mgr. Marián Andil- podpredseda komisie 
                                                   Stanislav Slezák-člen 
                                                   Mgr. Robert Peťko - člen 
                                                   JUDr. Andrej Kliment - člen 
                                                   Vojtech Kubina- člen 
                                                   Bc. Michelle Plavecká- člen                                            
                                                   Mgr. Renata Biksadská - člen 
 
 
Neprítomní členovia komisie: Jana Paičková – člen 

                         
Tajomníčka komisie:               Mgr. Martina Přibylová  
 
Pozvaní hostia:                         Ing. Milan Ondrovič, PhD. - zástupca primátora 
                                                   JUDr. Adriana Novotná- vedúca ÚVaŽP 
 
Zasadnutie Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok bolo zvolané pozvánkou zo dňa 03.04.2025 
zverejnenou aj na webových stránkach mesta spolu s plánovaným programom zasadnutia. 
 
Návrh programu :  
 

1) Otvorenie zasadnutia 

2) Oboznámenie sa so zmenami v doprave v súvislosti s modernizáciou železníc a rekonštrukciou 

križovatky na ul. Sasinkova 

3) Oboznámenie sa s problematikou chovu hospodárskych zvierat v meste a prerokovanie možnosti 

vydania VZN, ktoré by mohlo upraviť chov domácich zvierat. Problematický chov oviec na ul. 

Hviezdoslavova. 

Oboznámenie sa s krokmi, ktoré mesto podniká v súvislosti s mimoriadnou situáciou súvisiacou 

s výskytom SLaK 

4) Bezpečnosť na školách, šikana zabezpečenie objektov ,  

5) Informácia o vykonanej kontrole prejazdnosti ulíc pre vozidlá HaZZ a DHZ Malacky 

6) Rôzne-diskusia 

7) Záver 

 

 

 

K bodu 1- Otvorenie zasadnutia 

 

Na jednanie sa dostavila nadpolovičná väčšina jej členov – 8 členov z 9, komisia tak bola spôsobilá 

rokovať (§ 27 ods.1 Rokovacieho poriadku). Zasadnutie Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok 

(ďalej aj len „ Komisia“)  otvoril a naďalej viedol predseda komisie Ing. Štefan Hronček, ktorý v úvode 

privítal  prítomných a zároveň predložil vyššie uvedený návrh programu mimoriadneho zasadnutia 

komisie. Predložený návrh programu bol jednohlasne schválený.  



 2 

 

Uznesenie:  

Navrhnutý program zasadnutia bol bez pripomienok prítomnými členmi komisie schválený.  

 

Hlasovali: za:  8           proti: 0               zdržali sa:  0             nehlasovali:0  

-------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

K bodu 2 – Oboznámenie sa so zmenami v doprave v súvislosti s modernizáciou železníc 

a rekonštrukciou križovatky na ul. Sasinkova.  

 

Ing. Milan Ondrovič, PhD., informoval členov komisie o plánovaných zmenách v organizácii dopravy 

v Malackách , to jednak v súvislosti s plánovanou modernizáciou zo strany Železníc SR a jednak na 

základe plánovanej rekonštrukcie križovatky na ul. Sasinkova, pričom tieto plánované zmeny 

prezentoval aj dokumentáciou k územnému konaniu k týmto plánovaným zmenám.  

 

Križovatka Sasinkova- na ulici sa vytvorí pozdĺžne parkovanie 

- bude vybudovaný nový chodník 

- výjazd od Billy riešený dvomi samostatnými výjazdmi  

- bezbariérovasť 

- v strede križovatky ostrovček 

- Kollárova ulica bude zjednosmernená 

-  

Modernizácia železnice - mesto poskytuje súčinnosť Železniciam SR pri plánovanej modernizácii  

                                        železníc 

- Mesto vydalo rozhodnutia o územnom konaní k modernizácii železnice jednak 

na úseku po „Gajdára“ a ďalej od „Gajdára“ po ulicu Legionársku 

- na železničnej stanici budú vybudované dva peróny vzájomne prepojené 

podchodom s bezbariérovým vstupom/výstupom pomocou výťahom 

- železničný prejazd z Radlinského na Pezinskú bude pre motorové vozidlá 

zrušený, bude možný len pre cyklistov a chodcov 

 

S cieľom odľahčiť svetelnú križovatku v Malackách a urýchliť premávku v centre mesta sa plánuje 

prepojiť Levársku cestu s cestou na Studienku a ďalej vybudovať niekoľko podjazdov popod železničnú 

trať ( pri Tabaríne, na ul. Kollárova, pri Gajdárovi a z mesta smerom na Rádek)  

 

Mgr. Renáta Biksadská upozornila na problém na križovatke ulíc Pribinova a 1. Mája, kde pre zlú 

viditeľnosť dopravnej značky STOP často vznikajú kolízne dopravné situácie. Ing. Milan Ondrovič sa 

k veci vyjadril, že vec bude vyriešená v priebehu niekoľkých mesiacov, kedy mesto bude riešiť dopravné 

značenie v meste.  

 
Bod sa prejednal bez prijatia uznesenia. Komisia vzala prezentované informácie na vedomie.  
 
 

 

K bodu 3:  Oboznámenie sa s problematikou chovu hospodárskych zvierat v meste a prerokovanie 

možnosti vydania VZN, ktoré by mohlo upraviť chov domácich zvierat. Problematický chov oviec na 

ul. Hviezdoslavova. 

Oboznámenie sa s krokmi, ktoré mesto podniká v súvislosti s mimoriadnou situáciou súvisiacou 

s výskytom SLaK. 
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K problematike chovu hospodárskych zvierat na území mesta a k problému chovu oviec na ulici 
Hviezdoslavova sa vyjadrila JUDr. Adriana Novotná- vedúca ÚVaŽP Mestského úradu v Malackách.  
Informovala o nasledujúcich skutočnostiach :  
 

-v súčasnosti mesto Malacky nemá prijaté žiadne platné všeobecne záväzné nariadenie (VZN), ktoré 
by problematiku chovu hospodárskych zvierat regulovalo. VZN, ktoré v minulosti toto upravovalo, 
bolo zrušené. V súčasnosti existuje niekoľkokrát predkladaný a prepracúvaný návrh znenie takéhoto 
VZN o podmienkach chovu a držania hospodárskych zvierat na území mesta Malacky, ale zatiaľ tento 
návrh nebol zastupiteľstvom prijatý. Uvedený návrh zakazuje chov veľkých hospodárskych zvierat 
v centre mesta Malacky a zároveň stanovuje aj minimálne vzdialenosti chlievov pre hospodárske 
zvieratá od zdrojov pitnej vody, obytných a prevádzkových budov.  
 

- čo sa týka chovu oviec v objekte dvora rodinného domu na ulici Hviezdoslavova, na ktorý si sťažuje 
najmä pán Dalimír Tekel informovala komisiu, že týmto problémom sa mesto aktívne zaoberá už od 
roku 2019 a zo strany mesta bolo už vykonané všetko, čo je z hľadiska kompetencií mesta možné. 
Podmienky chovu boli niekoľkokrát kontrolované ako zo strany mesta, tak aj príslušných orgánov 
RVPS, ktoré vždy zhodnotili, že chov je riadne registrovaný a všetky legislatívne podmienky pre chov 
týchto zvierat boli chovateľom dodržané a to čo sa týkalo chovných a výživových podmienok pre 
zvieratá, tak aj čo sa týka dodržiavania hygieny chovu a likvidácie hnoja. Mesto riešilo podnet pána 
Tekela niekoľkokrát ako sťažnosť, chovateľovi boli uložené opatrenia na zlepšenie situácie, ktoré boli 
ním dodržané a následne zo strany mesta niekoľkokrát kontrolované. 
  
Mesto Malacky, sa daným problémom na podnet sťažovateľa, niekoľkokrát intenzívne a dôkladne 
zaoberalo, početnými šetreniami na mieste samom, jednaním s majiteľom chovu, prijímaním 
a následným kontrolovaním plnenia uložených opatrení, ale viac už nie je v kompetencii mesta v tomto 
spore zasiahnuť k jeho vyriešeniu. Riešenie veci mestom v zmysle § 5 Občianskeho zákonníku, ako 
zásah do pokojného stavu, nie je legislatívne relevantný. Sťažovateľovi bolo niekoľkokrát písomne 
odporučené obrátiť sa so žalobou v zmysle § 127 Občianskeho zákonníku na súd a vec riešiť 
v občianskoprávnom konaní, čo však doteraz neučinil, ale naďalej pokračuje s prekladaním podnetov 
a sťažností na rôzne iné inštitúcie a jeho konanie už začalo byť až šikanózne, najmä, keď sa uchýlil 
napríklad aj k praktikám zasielania hnoja poštou v obálke zástupcom mesta.   
 

- Mesto, okrem vyššie uvedeného, neeviduje žiadne problémy, ktoré by sa týkali chovu hospodárskych 
zvierat na území mesta Malacky.  
 
 
Uznesenie:  Komisia navrhuje Mestskému zastupiteľstvu prerokovať a schváliť návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia mesta Malacky o podmienkach chovu a držania hospodárskych zvierat. 
 
 
Hlasovali:   za:  8               proti:    0                 zdržal sa:   0                  nehlasoval: 0 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
K bodu 4 – Bezpečnosť na školách, šikana zabezpečenie objektov  
 
Ing. Štefan Hronček informoval  o množiacich sa prípadoch šikany žiakov ale zo strany rodičov žiakov 
aj o šikane učiteľov na školách. Na všetkých základných školách pôsobia asistenti žiakov 
a psychológovia. Problémom sa javí byť skutočnosť, že asistenti sú financovaní 
z krátkodobých  projektov štátu, čo vedie k tomu, že sú vždy na školách len na krátku dobu a k neistote, 
či bude alebo nebude projekt pokračovať, aby boli zaplatení. Ing. Hronček sa vyjadril, že by bolo dobré 
presadiť, aby školskí asistenti žiakov boli platení mestom ako bežný personál školy. 
Riaditelia škôl požadujú v súvislosti s útokmi na školách, lepší systém zabezpečenia škôl, kamery, 
monitorovanie zavretia dverí a pod. K tomu JUDr. Andrej Kliment informoval, že školám bol zasielaný 
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zo strany ministerstva dotazníky k zabezpečeniu škôl, ktorý školy vypĺňali v súčinnosti s políciou a  na 
základe ktorých budú následne prijímané opatrenia.  
 
Mgr. Róbert Peťko informoval, že v rámci okresného úradu bude zriadené aj oddelenie prevencie 
kriminality.  
 
 
Bod sa prejednal bez prijatia uznesenia. Komisia vzala prezentované informácie na vedomie.  
 
 

K bodu 5- Informácia o vykonanej kontrole prejazdnosti ulíc pre vozidlá HaZZ a DHZ Malacky 
 
 
 
Ing. Štefan Hronček informoval, že prebehla kontrola prejazdnosti ulíc v Malackách s vozidlami HaZZ. 
V prípade nevhodného parkovania motorových vozidiel, ktoré znemožňovali alebo sťažovali 
prejazdnosť, im boli rozdávané letáčiky s odporúčaniami pre vhodnejšie parkovanie. 
 
Bod sa prejednal bez prijatia uznesenia. Komisia vzala prezentované informácie na vedomie.  
 
 
 
K bodu 6. : Rôzne- diskusia 
 
1. Mgr. Marián Andil sa vyjadril, že by bolo vhodné požiadať o správu o činnosti hliadky mestskej 
polície, ktorá monitoruje parkovanie v meste a kde bolo schválené navýšenie počtu jej príslušníkov.  
 
Uznesenie: Komisia žiada o predloženie správy o činnosti hliadky mestskej polície, ktorá sa 
zameriava na kontrolu parkovania vozidiel v meste spolu s uvedením časového rámca jej dennej 
činnosti. 
 
Hlasovali:   za:  8               proti:    0                 zdržal sa:   0                  nehlasoval: 0 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
2.Ing. Štefan Hronček otvoril tému dostupnosti defebrilátorov (AED) a informovanosti verejnosti o ich 
umiestnení.  
Stanislav Slezák  informoval, že síce existuje mapa umiestnenia defibrilátorov  v jednotlivých mestách 
v rámci celého Slovenska, ale bolo by dobré, keby mesto vytvorilo verejnosti dostupný súbor s takouto 
mapou o rozmiestnení a dostupnosti defibrilátorov na území mesta a zmedializovať tieto informácie. 
Rovnako tak navrhol, aby boli stĺpy verejného osvetlenia označené číslami a to za účelom vytvorenia 
pomôcky so zadávaním lokalizácie v prípade, ak by bolo v meste potreba privolať záchranné zložky 
k nejakej udalosti.  
 
Uznesenie: Komisia navrhuje mestu spracovať vizualizáciu AED systémov a jej zverejnenie 
a medializáciu, vrátane označenia stĺpov verejného osvetlenia číslami, pre účely zabezpečenia 
lepšej lokalizácie náhlej udalosti pre záchranné zložky.  
 
 
Hlasovali:   za:  8               proti:    0                 zdržal sa:   0                  nehlasoval: 0 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

Predseda komisie na záver poďakoval všetkým členom komisie za účasť s tým, že  ďalšie 
jednania komisie budú zvolávané operatívne podľa potreby. Rokovanie bolo ukončené o 19.30 hod. 
Zápisnicu spísala tajomníčka  komisie Mgr. Martina Přibylová, jej obsah potvrdil predseda komisie. 
Prílohu zápisnice tvorí prezenčná listina. 



 5 

 
Táto zápisnica bude distribuovaná elektronicky (e-mailom) členom Komisie pre bezpečnosť 

a verejný poriadok, primátorovi mesta, prednostke mestského úradu, hlavnej kontrolórke mesta  
a k zverejneniu na internetovej stránke mesta. 
 
 
 
 
 
 

 

...............................................................                    ....................................................... 

  Mgr. Martina Přibylová                                              Ing. Štefan Hronček 

                                                                                              

      tajomník komisie                                                           predseda komisie 


